
 
Kehitys- ja keskusteluasiat 
   
Asemakaavoitus- ja rakennuslautakunta 15.12.2020 § 115    
      
 

 Asemakaavapäällikön esityksen pohjalta lautakunta kävi keskustelun puurakentamisen 
edistämistä koskevan selvityksen valmistelusta ja puurakentamisen periaatteista ja 
periaatteiden ottamisesta käyttöön asemakaavoja laadittaessa. 

 Keskusteltiin lautakunnan 27.10.2020 kokouksessa pöydälle jätetyn matkaviestintukiasemaa 
koskevan poikkeamisluvan käsittelystä.  

 Asemakaavojen kaavakarttoihin toivotaan yhtenäistä esittämistapaa. 
 
 

  
 
 


